
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbal

Sinteza dezbaterilor gedinf ei extraordinare a
Consiliului Judefean Neamf din 16 noiembrie202l, ora L5:00,

intocmiti in baza prevederilor art. L38 alin. (13) din Ordonan(a de
Urgen([ a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La gedin!6
participd de drept secretarul general al jude{ului, precum qi qefii serviciilor de
specialitate din cadrul Consiliului Jude(ean.

Domnul Ionel Arsene - Bund ziua!
Doamna Daniela Soroceanu - Bund ziua, domnule preqedinte! Domnul Laurenliu

Cristinel Dulam6 nu ne aude, dar in rest s-au conectat toli consilierii.
Domnul Ionel Arsene - in regul6. Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteli-mi

si declar deschise lucrdrile qedinfei extraordinare a Consiliului Judelean Neamf pentru
care ati fost convocali in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgen!6 a
Guvernuluinr.57l2019 privind Codul administrativ. Cine absenteazdla gedin!6?

Doamna Daniela Soroceanu - S-a deconectat domnul Alin-Lucian-Emanuel
Antochi. Doar d6nsul la momentul de fa!6. Probabil iqi reface conexiunea, domnule
preqedinte. Vd anun! cdnd revine.

Domnul lonel Arsene - ConstatAnd c6la aceasti qedinld sunt prezenti 33 consilieri
judefeni din totalul de 34 consilieri in func{ie ,la care se adaugd pregedintele Consiliului
Judefean, declar gedinla ca fiind legal constituitd.

Prezenla s-a fEcut de c6tre secretarul general al judelului.
In conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

con{inutul procesului-verbal al qedin[ei desf[quratdin data de 28 octombrie 2021.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 34 voturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.
in conformitate cu pi.u.derile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul procesului-verbal al gedin[ei desfdqurati in data de 03 noiembrie 2021.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu - Domnule Dulamd cum votali, pentru cE nu vE

vedem. Se conecteazd qi domnul Alin-Lucian-Emanuel Antochi. Domnul Laurenfiu-
Cristinel Dulamd nu se vede, deci aveli 33 voturi ,,p€rrtru".

Domnul Ionel Arsene - Cu 33 voturi ,,portru", procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zipropusi pentru aceastd qedinld este cea comunicatd dumneavoastrS:

1. Aprobarea achizilionSrii unor servicii juridice de cdtre Spitalul Judelean de Urgenla
Piatra-Neam!;



Z.Luarea unor mdsuri in vederea implementdrii proiectului ,,ISPAM -Instrumente
Standardizate qi Proceduri Anti Mitd pentru U.A.T. Judelul Neam!";
3.Acordarea unui mandat special reprezentanlilor Judefului Neam! in Adunarea Generald
a Aclionarilor Societdlii Comerciale ,,TROLEIBIJZIJL" S.A., in vederea exercitdrii
drepturilor de ac{ionar;
4.Aprobarea unui Acord de Asociere pentru organizarea evenimentului ,,Tdrgul de
Crdciun la Neam!", in perioada L7 decembrie 2021-2 ianuarie 2022;
5.Modificarea qi completarea Hotdr6rii Consiliului Judelean Neam\nr.10312020 privind
stabilirea taxelor, tarifelor gi amenzilor din competenla de aprobare a Consiliului
Judelean Neam!, pentru anul fiscal 2021;
6.Aprobarea solicitdrii de transmitere a unui imobil (teren) din proprietatea Comunei
Girov in proprietatea Judelului Neam!;
7. Diverse.

Fac precizarea ci proiectele de hotdrdre inscrise in ordinea de zi ?ndeplinesc
condiliile prevdzute de art.136 alin.(S) din Codul administrativ, in sensul cd sunt insolite
de rapoartele direcliilor de specialitate qi avizele comisiilor de specialitate.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu - 33 de voturi ,,pofltru", domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Cu 33 voturi ,,pentru", ordinea de zi a fost aprobatE.
inainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului doreqte sd facd o

precizare.
Doamna Daniela Soroceanu - in conformitate cu prevederile Ordonanfei de

Urgen!6 a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii gi votului de astdzi, aveli obliga{ia sd anunlali
la inceputul ;edinfei. Hot6rArile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt
nule de drept.

S-a anunlat domnul Sorin-Dumitru Cazan la proiectul nr.l.
Domnul Ionel Arsene - Mullumesc. Intrdm in ordinea de zi.

l.La primul punct al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotir6re privind
aprobarea achizi[ionlrii unor servicii juridice de citre Spitalul Judefean de
Urgen{I Piatra-Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - avizfavorabil cu o neparticipare la vot

(Sorin Dumitru Cazan);
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Daniela Soroceanu - S-a conectat domnul Alin-Lucian-Emanuel Antochi.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Domnule preqedinte inainte de a supune

la vot.
Domnul Ionel Arsene -Da, vd rog domnule Stavarache.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Vreau sd fac o solicitare domnului

Filimon avdnd in vedere cd in ultima periodd solicitd destul de des servicii juridice din
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exterior, l-aq ruga pe ddnsul sd ne pund la dispozilie dupi ce incheie qi acest serviciu
pe care-l votdm astdzi, c6t qi cele anterioare, sd ne pund la dispozilie contractele sau

modul in care au fost contractate, ne intereseazd qi pe noi sd vedem prelul, obiectul
contractului, durata.

Doamna Daniela Soroceanu - Domnule preqedinte, domnul manager Alexandru
Filimon este aici, vd poate rdspunde.

Domnul Ionel Arsene - Domnule manager!
Domnul Alexandru Filimon (managerul Spitalului Judelean de Urgen!6 Piatra

Neam!) - Sunt aici, domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Puneli la dispozilia consilierilor judeleni dupl qedin!6,

toate serviciile juridice prestate de companiile cu care incheiali contracte.
Domnul Alexandru Filimon - Da, aqa rdmdne, cum s-a stabilit aici. O sd prezentdm

contractele qi sumele pentru care s-au incheiat qi toate astea.
Domnul Ionel Arsene - Faceli un raport complet gi prezentafi-l consilierilor

judeleni.
Domnul Alexandru Filimon - Bine.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - tn regul6, mulfumim.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivd" ?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu - Avem 33 voturi ,,pentru", o neparticipare la vot

(Sorin-Dumitru Cazan) qi domnul Laurenfiu-Cristinel Dulamd inc6 se conecteazd.
Domnul Ionel Arsene - Cu 33 voturi ,,pefltru" qi o neparticipare la vot (Sorin-

Dumitru Cazan), hotdr6rea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic prin ridicare de
mdnd).

II. La punctul 2 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrffre privind luarea
unor misuri in vederea implementlrii proiectului ,TISPAM Instrumente
Standardizate qi Proceduri Anti Miti pentru [J.A.T. Judeful Neamf".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturS - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcagu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Daniela Soroceanu - S-a conectat qi domnul Laurenfiu-Cristinel Dulam6,

ca sd qtifi. Avem 35 de consilieri acum.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivd" ?
Se abline cineva?
Cu 35 voturi "pentru" hot6r0rea a fost adoptatd,(vot inregistrat electronic exprimat

prin ridicare de mAnd).



III. La punctul 3 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirflre privind
acordarea unui mandat special reprezentanfilor Judefului Neamf in Adunarea
Generali a Ac{ionarilor Societifii Comerciale ,,TROLEIBAZUL, S.A., in
vederea exercitirii drepturilor de ac(ionar.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil, cu o ablinere

(Gheorghe-Laurenliu Cre!u);
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva ?
Cu 31 voturi "pentru" gi 4 "ablineri" (Maria Apostol, Corneliu-Grigore Bontaq,

Gheorghe-Laurenfiu Crefu, Gabriel-Claudiu Par!ac), hotdrdrea a fost adoptatl (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mAnS).

IV. La punctul 4 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirflre privind
aprobarea unui Acord de Asociere pentru organizarea evenimentului ,rTArgul de
Criciun la Neamf", in perioada 17 decembrie 2021-2 ianuarie 2022.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil cu o ablinere (Gheorghe

Laurenliu Cre!u);
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - aviz favorabil cu 3 ablineri

(Florin-Adrian Hopqa, Silviu Bogdan Ardeleanu, Corneliu-Grigore Bontaq) ;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Doamna Daniela Soroceanu - Domnule preqedinte, trebuie sE facem apel

nominal.
Domnul Ionel Arsene - Vi rog!
Doamna Daniela Soroceanu face apelul nominal, iar consilierii judeleni voteazd,

individual, exprimdndu-qi vocal opfiunea, dupd cum urmeazd:
-Arsene Ionel -"pentru";
-Chitic Dragoq-Victor -"pentru";
-Ciubotaru M6d6lina-Veronica -"pentru";
-Acatrinei Dumitru - "impotrivd";
-Agdleanu Lucian-Corneliu -"pentru" ;
-Antochi Alin-Lucian-Emanuel -"pentru";
-Apopei Marius-Vasile - "impotrivi";
-Apostol Maria - "impotrivil';
$i dacd-mi dali voie, vreau sb menlionez cd la acest proiect vot6m impotrivd

deoarece considerdm cd suma de 200.000 lei alocatd, deja Centrului pentru Culturd qi
Arte "Carmen Saeculare"era suficientd pentru organizarea acestui tArg.

Domnul Ionel Arsene- Bine, continuali apelul nominal.
-Ardeleanu Silviu-Bogdan - "impotrivd" ;
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-Asaftei Ion -"pentru";
-Beloiu Mircea - "impotrivd";
-Bontaq Corneliu -Grigore - "impotrld";
-Bourceanu Adrian -"pentru'o ;

-Buhuqanu Bogdan - "impotrivil';
-Cazan Sorin -Dumitru -"pentru";
-Crefu Gheorghe-Laurenfiu - "impotrivd" ;

-Dulamd Laurenliu-Cristinel -"pentru";
-Gavril Eduard-Ovidiu -"pentru" ;

-Gorghiu Mircia -"pentru";
-Hirfan Gheorghe -"pentru"
-Hopqa Florin-Adrian - "impotrivd" ;
-Isciuc Mihaela-Elena - "impotriv5";
-Ivanov Neculai - "impotrivil';
-Munteanu Aurel -"pentru" ;

-Nechita Marius-Mihai - "impotrivd";
-Nistor Olga - "pentru";
-Pa\ac Gabriel Claudiu - "impotrivd";
-P6duraru Rdducu-Adrian - "pentru";
-Puqcaqu Neculai - "pentru";
-Radu Tudorel - "pentru";
-Smeria Vl6du[ -Viorel - "pentru";
-Stavarache Valentin-Constantin - "impotriv6";
-Vacariu Sorin -Vasile - "pentru";
-Vasiliu - Macovei Daniel - "impotrivd";
-Vornicu Florin -"pentru".
Doamna Daniela Soroceanu - Domnule preqedinte, au fost 20 voturi "pentru" si

15 voturi "impotrivd".
Domnul Ionel Arsene - Cu 20 voturi ,,pentru" (Ionel Arsene, Dragoq Victor

Chitic, Mdddlina-Veronica Ciubotaru, Lucian-Corneliu Agileanu, Alin Lucian-Emanuel
Antochi, Ion Asaftei, Adrian Bourceanu, Sorin-Dumitru Cazan, Lauren[iu-Cristinel
Du1am6, Eduard-Ovidiu Gavril, Mircia Gorghiu, Gheorghe Hirlan, Aurel Munteanu,
Olga Nistor, Rdducu-Adrian Pdduraru, Neculai Pugcaqu, Tudorel Radu, Vlddu[-Viorel
Smeria, Sorin-Vasile Vacariu, Florin Vornicu) qi 15 ,,impotrivd" (Dumitru Acatrinei,
Marius-Vasile Apopei, Maria Apostol, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Mircea Beloiu,
Corneliu-Grigore Bontag, Bogdan Buhuqanu, Gheorghe-Laurenliu Cre[u, Florin-Adrian
Hopga, Mihaela-Elena Isciuc, Neculai lvanov, Marius-Mihai Nechita, Gabriel-Claudiu
Par\ac, Valentin-Constantin Stavarache, Daniel Vasiliu-Macovei), hotdr0rea a fost
adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdn6).

V. La punctul 5 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire pentru
modificarea qi completarea Hotiririi Consiliului Judefean Neaml nr,10312020
privind stabilirea taxelor, tarifelor qi amenzilor din competenfa de aprobare a
Consiliului Judefean Neamf, pentru anul fiscal 2021.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
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Domnul Neculai Pqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?

Cu 35 voturi "pentru", hot[rArea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic
exprimat prin ridicare de mdnd).

VI. La punctul 6 al ordinli de zi este inscris Proiectul de hotirAre privind
aprobarea solicitlrii de transmitere a unui imobil (teren) din proprietatea
Comunei Girov in proprietatea Jude{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu 35 voturi "pentru" hotdr6rea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic

exprimat prin ridicare de mdnd).

VII. Diverse:
Domnul Mircea Beloiu - DacS-mi permitefi, domnule preqedinte, Mircea

Beloiu sunt.
Domnul Ionel Arsene -Da, domnule Beloiu.
Domnul Mircea Beloiu - Am vdzut domnule preqedinte, cd s-au inceput

lucrdrile de modernizare qi reabilitare a drumului judelean 2078-lon Creangd-Recea-
Icuqeqti spre limita judelului spre Bacdu. Foarte bine cd s-au inceput aceste lucrdri dar
vreau sE revin la o solicitare f5cut6 in primdvard, in asentimentul UAT Ion Creangd qi
Icuqeqti privind valorificarea acelor arbori uscali deci este o marcare care s-a f6cut de
cdtre Direclia Silvicd Neam!, dar concomitent cu aceste lucrdri in aceastd perioadd ar
trebui valorificat gi s[ se facd qi tiierea acestor arbori qi valorifi carea masei lemnoase.
Am depus o cerere sdptdm6na trecutd cdtre Consiliul Judelean qi aq ruga ca sd se
urgenteze gdsirea unei firme care sd solulioneze ori prin licitalie publicd, ori prin
incredinlare direct6 pentru cd acum e perioada de tdiere qi sd nu ajungem in primdvard
sd asfalt6m drumul qi copacii nu sunt tdiali. Vd rog, dacd se poate.

Domnul Ionel Arsene - De acord. Direclia tehnic6? Ideea domnului consilier
judelean e foarte bun6, vedeli care e variantaprin care putem valorifica cu licitalie sau
(neinteligibil)



Doamna Daniela Soroceanu - Este in curs domnule preqedinte, imi r6spund
colegii. Sunt ftcute comisiile, deja e in curs.

Domnul Ionel Arsene - Perfect. Dacd mai aveli qi alt[ problemd?
Domnul Mircea Beloiu - Am infeles. Mai am eu o intrebare dacd se poate,

domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Vd rog!
Domnul Mircea Beloiu - Am vdzutcu luni in urmd cd am c6qtigat acea bijuterie

turisticd a judelului ;i a !6rii, Cheile Bicazului, a revenit la Neamf dar puneli-vd qi
dumneavoastrd qi colegii consilieri dacd aliveni din altd,parte alfuii qi treceli de la Lacu
Roqu spre Bicaz, nici nu vd dafi seama cAnd intrlm in judeful Neam!. Nu existd acel
indicator de limitare ajudefului. Aq vrea sd qtiu, noi de aici qtim dupd calitateadrumului,
cum intrdm in judeful Neam! drumurile sunt mai bune, in Harghita, lasd de dorit
drumurile.Dar ag vrea sd qtiu, aceastaeste o neglijen!6 a celor care s-au ocupat de aceste
indicatoare sd pun6 sau mai sunt niqte litigii cadastrale care incd mai sunt intre judeful
Neam! gi judelul Harghita. Ce ne puteli spune in privinla asta?

Domnul Ionel Arsene - Noi avem in implementare un proiect destul de bun,
spun eu, qi important pentru judeful nostru, ,,Porfile Neamfului".La fiecare intrare din
judelul Neam! va fi construitd o poartd de referinfd pentru judeful Neam!, sd qtie lumea
cdintrd"in jude!. Suntem in implementare cu acest proiect.

Domnul Mircea Beloiu - Da. Apropo de indicatoare, qi in staliunea Duriu c6nd
vii de pe axial qi intri in Durdu nu apare nici Complex turistic Dur6u, sau pe axul
principal din Staliunea Durdu nu este niciun indicator spre Izvorul Muntelui sau spre
Bicaz, aq dori sd fie, sd ne respectdm din punct de vedere turistic cu aceste indicatoare
pentru cd", conteazd foarte mult. Suntem o zond, foarte frumoasd aldrii aici qi trebuie si
valorificim turistic.

Domnul Ionel Arsene - fine de UAT-ul local, comuna CeahlSu. Din punctul
nostru de vedere al drumului judefean, el este semnalizat corespunzdtor, doar cd nu st6
in atribulia mea sE facem indicatoarele ci UAT Ceahldu trebuie si se ocupe.

Domnul Mircea Beloiu - UAT-u1, da. Bine. O sd iau leg6tura qi cu domnul
primar s5 vedem. Mulfumesc.

Domnul Ionel Arsene - Sdndtate! Dacd mai existd altd problemd? Atunci
nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi, declar inchise lucririle gedinlei.Vl
muI
ozi

imali consilieri judeleni pentru prezenld,qi ne vedem dataviitoare! Sd avem

SECRETARUL GENERAL AL JUDETULUI,

Daniela sqgpcEANU
' .ll,\tt-C--
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INTOCMIT,
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